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Geachte raadsleden, 
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Tijdens het vragenhalfuurtje voor raadsleden van de raadsvergadering van 24 november 2022 (met 

verwijzing naar toezegging T2022-042) stelde mevrouw Verhoef een aantal vragen. Met deze brief 

geven we antwoord op die vragen. Daarmee is toezegging T2022-042 afgedaan. 

 

Vraag 1. Waarom wordt de raad pas een maand na het ontvangen van de brief geïnformeerd over 

het dringende verzoek van de commissaris? 

 

Antwoord 

We hebben ervoor gekozen om te wachten op gerichtere informatie voordat we uw raad op de hoogte 

stelden. Voorts hebben wij u uitgebreid geïnformeerd tijdens de beeldvorming van 1 februari 

jongstleden. In april staat er een nieuwe beeldvorming gepland. 

 

Vraag 2. Kan de gemeente Lansingerland, mede gelet op de aanstaande komst van de spreidingswet 

eigenlijk wel weigeren om positief in te gaan op het dringende verzoek van de commissaris? 

 

Antwoord 

Voor de opvang asielzoekers is er een wettelijk kader in de maak, de ‘Wet gemeentelijke taak 

mogelijk maken asielopvangvoorzieningen’ (de ‘spreidingswet’). Zoals deze wet nu in concept is 

opgesteld is er voorzien in het zogenaamde interbestuurlijk toezicht, dit kan uiteindelijk 

geëscaleerd worden tot aan de minister. 

 

Vraag 3. Is het college bereid om, gezien de komst van die spreidingswet, nu al met een positieve, 

bestuurlijke blik te kijken naar het realiseren van opvang voor 150 asielgerechtigden in onze 

gemeente? 

 

Antwoord 

Zoals tijdens de beeldvorming van de commissie Samenleving (dd. 01-02-2023) aangegeven is er in 

het college gesproken over de mogelijkheid en wenselijkheid om als gemeente ‘een stap naar voren 
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te zetten’ in afwachting van het daadwerkelijke wettelijke kader. Dit om als gemeente regie te 

behouden op dit vraagstuk en te voorkomen dat je gedwongen wordt. 

 

Vraag 4. Hoe worden de raad, de inwoners en de maatschappelijke organisaties, die begeleiding 

gaan bieden bij dit proces, betrokken? 

 

Antwoord 

We weten dat de prognoses van aantallen asielzoekers op landelijke schaal de huidige opvang-

capaciteit ruim overschrijdt en de verwachting is dat zich dit het aanstaande voorjaar al daad-

werkelijk voordoet. Daarbij komt dat het wettelijk kader nog een traject te doorlopen heeft en 

vooralsnog niet van kracht is. Hierover houden we de gemeenteraad op de hoogte. Als we meer 

zicht hebben op de opgave voor Lansingerland komen we naar de gemeenteraad met voorstellen 

voor het betrekken van gemeenteraad, inwoners en maatschappelijke organisaties. 

 

 

Met een vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Lansingerland 

 
 

Mickel Beckers 

Gemeentesecretaris 

drs. Pieter van de Stadt 

Burgemeester 

 


